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Kære Medlemmer i Børne og Ungeudvalget 

Skolebestyrelsen har bemærket at der atter er et forslag fremme om at ændre distrikter, og er i denne 
forbindelse tvunget til at rejse et helt essentielt spørgsmål: Hvad har I/forvaltningen tænkt på?

Der er en tydelig markering af at hjælpe Blågård i en situation, hvor de ikke har brug for hjælp -
socioøkonomisk er de fuldstændig på linje med Nørrebro Park Skole, hvilket tallene tydeligt viser. 

Til gengæld skaber man et opdelt Nørrebro - et indre hvor socialøkonomien er helt i balance og et 
ydre hvor socialøkonomien er i MASSIV ubalance.   

Bestyrelsen har sagt det før og VI GENTAGER – Nørrebro kan ikke løse dette fordelingsproblem, 
det er boligpolitik I som udvalg skal kigge nærmere på.

Vi håber klart at dette sendes til hjørne, så vi kan få en analyse af hvordan problemerne på Nørrebro 
reelt kan løses. En analyse der indeholder flere modeller og som kan tåle en politisk debat.

Venlig hilsen

Ditte Maria Bergstøm 
Bestyrelsesformand
Nørrebro Park Skole


